
Mondelinge vragen ChristenUnie voor het Vragenuur PS 8 maart 2021 
 
Inzake de brief van GS aan PS “Bevoegd gezag datacenter Hollands Kroon”  
(gepubliceerd bij ingekomen stukken op 4 maart 2021) 
 
 
De fractie ChristenUnie heeft de volgende vragen: 

- Sinds wanneer is GS van mening dat zij bevoegd gezag zijn voor de hele wabo-vergunning 
van data centers? Wat is de concrete aanleiding? 

- Al in 2014 zijn de voorbereidingen voor de bouw gestart; waarom wordt dit zeven jaar 
later pas aangekaart? Wat is er nu anders dan in 2014? 

- Gaat het alleen om Microsoft of ook om Google en/of om de geplande vergunningen voor 
Cyrus One en Luna? Wat is het verschil tussen deze casussen?  

- Welk doel heeft GS met de rechtszaak? Is dat om grip te krijgen op toekomstige 
ontwikkelingen of ziet GS het terugdraaien van verleende vergunningen als serieuze 
optie?  

- Is GS voornemens om aanvullende voorwaarden op te nemen in de vergunning ten 
opzichte van de door HK verleende vergunning wanneer zij bevoegd gezag blijkt te zijn? 

- Waarom kiest GS nu voor deze route ipv sturing via de Datacenterstrategie in 
ontwikkeling? Is het voor de Datacenterstrategie noodzakelijk dat GS bevoegd gezag is? 
Mocht GS dat niet blijken te zijn, in welke mate kan GS dan via de Datacenterstrategie nog 
sturen?  
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